
Interpelacja nr 55 

z dnia 12 listopada 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie warunków umowy odbioru śmieci na osiedlu Kamionek 

(z inicjatywy Tomasza Marzeckiego) 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Zwracamy się z zapytaniem o warunki umowy z firmą Lekaro.  

Przy obecnych bowiem, według mieszkańców, segregacja śmieci jest bardzo 

utrudniona. Czy podstawianych jest za mało pojemników, czy są niedostatecznie 

oznakowane (nie ze wszystkich stron), czy za rzadko są też opróżniane – trudno 

dociec, co jest przyczyną, ale mieszkańcy są głęboko niezadowoleni z tego, co widzą 

w swoich śmietnikach. Przy czym pragniemy zaznaczyć, że sytuacja dotyczy 

wszystkich posesji, niezależnie od zarządcy.   

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 


